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اوجاقى: تداخلى بين كارم در 
فوتبال و ووشو نيست

بازى ايجنت ها دوباره آغاز شد

پيشنهاد پوگبا به سيتى 
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خط خبر 

ملاقات عاملان فجيع ترين قتل 
والدين در آمريكا 

پرس:  آسوشيتد 
بــرادران منندز كه 
پدر و مــادر خود را 
به طمع ثروتشان به 
قتل رســانده بودند، 
پــس از 20 ســال 
يكديگــر را ملاقات 
كردند.برادران منندز 

كه پدر و مادر خــود را به طمع ثروتشــان در دهه 90 
ميلادى به قتل رسانده بودند و اين جنايت در آن زمان 
بزرگترين پرونده جنايى آمريكا بود، در ســال 2018 و 
پس از 20 سال يكديگر را در زندان ملاقات كردند. پرونده 
اريك منندز، 47 ســاله و ليل منندز، 50 ساله در سال 
1989جامعه آمريكا را شگفت زده كرده بود. دو برادر بعد 
از آن كه در دادگاه مجرم شناخته شدند، به علت آن كه به 
صورت مشترك، در اين قتل ها شركت كرده بودند، از قرار 
گرفتن در كنار هم در زندان منع شــده بودند. اما اكنون 
با گذشت بيش از بيست سال از آن ماجرا، در زندان سن 
ديگو با يكديگر روبرو شــدند و آن طور كه گزارش شده 
هر دو نفر آن ها با ديدن يكديگر به گريه افتادند.اريك و 
ليل كه در زمان اين واقعه به ترتيب 18 و 21 ســال سن 
داشتند، پس از آن كه عزمشان را براى قتل والدين  شان 
جزم كردند، در خانه ويلايى اين خانواده در بورلى هيلز 
لس آنجلس، پدر و مادرشان را مورد شليك قرار دادند به 
طوريكه يكى از افسران پليس لس آنجلس مى گويد: اين 
يكى از فجيع ترين صحنه هاى قتلى بوده كه تاكنون ديده 
بوده است.در جريان رسيدگى به اين پرونده، دادستان ها 
مدعى شدند كه اريك و ليل به طمع ثروت پدر و مادرشان 
آن دو را كشته اند اما وكلاى آن ها مى گويد: اين دو برادر اين 
كار را به انتقام سوء استفاده هاى جنسى كه والدين شان از 
آن ها كرده بودند، انجام داده اند. ادعايى كه هنوز در دادگاه 
اثبات نشده است.پدر اين دو برادر، حوزه منندز، يك مدير 
موفق در هاليوود بود، به او شش بار از فاصله نزديك شليك 
شده بود.مادر آن ها هم به 10 جاى مختلف بدنش شليك 
شده بود.اين دو ابتدا به پليس گفتند كه پيكرهاى پدر و 
مادرشــان را بعد از اين كه به خانه بازگشته اند بى جان و 
خونين يافته اند.اريك درباره مادرش مى گويد: من عاشق 
مادرم بودم و هنوز براى از دست دادنش گريه مى كنم اما 

هنوز هم نمى توانم او را ببخشم.

گاو خشمگين صاحبش را كشت
ايرنا : گاو خشمگين در يكى از روستاهاى شهرستان 
ملاير با حمله به صاحبش وى را كشت. فرمانده انتظامى 
ملاير روز شنبه در اين مورد گفت: اين مرد ميانسال در 
روستاى «كســب» بخش جوكار براى تعليف دام هاى 
خود وارد طويله شــده بــود كــه گاو عصبانى به وى 
حمله كرد.ســرهنگ داود على بخشى اظهار كرد: گاو 
خشمگين پس از وارد آوردن چندين ضربه به صاحب 
خود سرانجام با ضربه سر به قفسه سينه مرد ميانسال، 

جان او را گرفت.

خيانت 55 ميليونى رفيق فابريك درتهران
خط قرمز: مردخيانت كار حساب دوســتش را خالى كرد.سرهنگ تورج 
كاظمى رئيس پليس فتاى پايتخت گفت: هفته گذشته فردى با مراجعه به 
پليس فتا بيان داشت از حساب ارزى الكترونيكى ام حدود 55 ميليون تومان 
برداشت شده است. با بررسى حساب كاربرى وى و پيگيرى از سايت مرجع 
مشخص گرديد حساب مقصد متعلق به يكى از دوستان شاكى بوده است. 
متهم پس از احضار به پليس فتا به جرم خود اعتراف و بيان كرد هنگامى 
كه شاكى قصد ورود به حساب كاربرى خود را داشت رمز وى را يادداشت 

نمودم و در يك فرصت مناسب اقدام به برداشت از حساب وى كردم.

عروسى در ريگان به عزا تبديل شد
ايرنا: فرمانده انتظامى ريگان گفت:بر اثر تير اندازى با اســلحه شكارى در 
مراسم عروسى در روستاى تهرود اين شهرستان 2كودك 6ساله جان باختند 
و اين مراسم به عزا تبديل شد.سرهنگ عباس احمد پورشامگاه جمعه اظهار 
داشت: ضارب در مراسم عروسى براى شاد باش به سمت جمعيت تيراندازى 
مى كند كه در اين حادثه دو كودك جان باختند.وى تصريح كرد: اين كودكان 
بلافاصله به مركز بهداشت شهرستان ريگان انتقال يافتند كه بر اثر شدت 
جراحات جــان باختند.فرمانده انتظامى ريگان بيان داشــت: تلاش براى 

دستگيرى ضارب كه از ترس متوارى شده است،ادامه دارد.

كشف نيم تن حشيش درمشهد
خط قرمز: سرپرست دادسراى انقلاب 
مشهد از كشف محموله 594كيلوگرمى 
ترياك و حشــيش در مشــهد خبر داد.
قاضى مهدى خدابخشى در اين باره گفت: 
اين محموله طى دو عمليات در ساعات 
بامدادى ديروز در دو منطقه از مشــهد 
و با تلاش مأموران زبــده اداره عمليات 
ويژه ستاد مبارزه با مواد مخدر خراسان 

رضوى كشف شــد.وى تصريح كرد: مرحله اول اين عمليات در جاده قوچان به 
مشهد اجرا شد كه ماموران در تعقيب و گريز مسلحانه دو دستگاه سوارى سمند 
و پژو 405 ضمن دستگيرى 4نفر متهم مقدار 570كيلو ترياك وحشيش را از 
خودروهاى آنان كشف كردند.خدابخشى ادامه داد: مرحله دوم اين عمليات در 
يكى از ورودى هاى شهر مشــهد اتفاق افتاد كه مأموران با توقيف يك دستگاه 
خودروى كاميون حامل بار هندوانه مقدار 24 كيلو و 900گرم ترياك كه در زير 
بار هندوانه جاسازى شده بود را كشف كردند.سرپرست دادسراى انقلاب افزود: 

در اين عمليات نيز راننده كاميون دستگير و تحقيقات ادامه دارد.

سارق مأمور نما، در دام پليس
خط قرمز: فردى كه تحت عنوان مامور اقدام به اخاذى و زورگيرى مى نمود، 
توسط پليس دستگير شد.سرهنگ اكبر آقابيگى فرمانده انتظامى مشهد 
مقدس در تشــريح اين خبر گفت: پس از اعلام يك فقره زورگيرى تحت 
عنوان مامور به كلانترى طبرسى شمالى مراتب در دستور كار آن كلانترى 
قرار گرفت.پس از اخذ نشانى ظاهرى متهم و چهره نگارى به فردى سابقه دار 
مشكوك كه شاكى پس از رويت عكس متهم، وى را شناسايى نمود.پس از 
اعلام حضور وى در يكى از اين محلات، مامورين سريعا منطقه را محاصره 
نمودند. متهم كه متوجه حضور مامورين شده بود قصد فرار داشت اما موفق 
نشد و توسط مامورين دستگير شد.سرهنگ آقابيگى در ادامه اظهار داشت: 
در بازرسى از اين فرد يك قبضه ســلاح كلت تقلبى و يك رشته دستبند 
كشــف و متهم نيز به چندين فقره اخاذى از مجرمين و خلافكاران تحت 

پوشش مامور اقرار نموده كه تحقيقات در اين زمينه ادامه دارد.

خط بين الملل 

پرس:  آسوشيتد 
بــرادران منندز كه 
پدر و مــادر خود را 
به طمع ثروتشان به 
قتل رســانده بودند، 
 ســال 
يكديگــر را ملاقات 

 سرپرست دادسراى انقلاب 
كيلوگرمى 

قاضى مهدى خدابخشى در اين باره گفت: 
اين محموله طى دو عمليات در ساعات 
بامدادى ديروز در دو منطقه از مشــهد 
و با تلاش مأموران زبــده اداره عمليات 

خط قرمز- سعيد كوشافر: واژگونى يك دستگاه اتوبوس در محور 
مهريز، تا كنون پنج كشته و 21 مصدوم به جا گذاشته است. بر اساس 
اعلام جمعيت هلال احمر، بر اثــر واژگونى اتوبوس كرمان-تهران در 
حوالى دو راهى روستاى گردكوه (15 كيلومترى مهريز) پنج نفر فوت 
و 21 نفر مصدوم شده اند.مصدومين در بيمارستان فاطمه الزهرا(س) 
بســترى شــدند. حال دو نفر از مصدومان وخيم گزارش شده است. 
امدادگران هلال احمر جهت امدادرســانى در محــل حادثه حضور 
دارند.همچنين سازمان اورژانس كشــور اعلام كرده كه سه اكيپ از 
آتش نشانى شهردارى مهريز در اين عمليات حضور داشتند و حمل 
جنازه ها توسط خودروهاى شهردارى انجام شده است. مصدومان هم 
توسط خودروهاى اورژانس به بيمارســتان منتقل شده اند.سه نفر از 
فوت شدگان مرد و يك نفر ديگر زن بوده و راننده اتوبوس نيز يكى از 

فوت شدگان اين حادثه است.
رييس مركز فوريت هاى پزشكى يزد سحرگاه شنبه گفت: اين حادثه 
ساعت 22 جمعه شب در 15 كيلومترى مركز شهرستان مهريز و در 
حوالى دو راهى روستاى گردكوه رخ داد كه بر اثر آن چهار سرنشين 
اين اتوبوس در صحنه تصادف جان خود را از دست دادند.دكتر احمد 
دهقان افزود: مصدومان اين حادثه رانندگى از طريق هشت دستگاه 
آمبولانس و يك اتوبوس به بيمارســتان هاى فاطمــه الزهرا مهريز، 
شهيد رهنمون و شهيد صدوقى يزد منتقل شدند.وى حال يك نفر از 
مصدومان اين حادثه را وخيم اعلام كرد كه در اخبار منتشــر شده از 
سوى جمعيت هلال احمر كشور با مرگ اين مصدوم، تعداد تلفات اين 

حادثه به پنج نفر افزايش يافته است.
دهقان افزود: براى امداد رســانى و انتقال جان باختگان و مصدومان 
اين حادثه 30 نفر از پرسنل مركز فوريت هاى پزشكى، آتش نشانى و 

شهردارى مهريز و يزد همكارى داشتند.
* اسامى مصدومين واژگونى اتوبوس كرمان 

شب 17 فروردين، اتوبوســى در كيلومتر 66 محور كرمان - تهران از 
جاده منحرف و در 15 كيلومترى شهرســتان مهريز دچار واژگونى 
شده كه تعداد 25 نفر از مسافرين آن كشته و مصدوم شدند.سرهنگ 
احمد مظفرى، با اشاره به تصادف اتوبوس در كيلومتر 66 محور كرمان- 

تهران، اظهار كرد: طبق بررسى هاى انجام شده توانايى نداشتن راننده 
در كنترل وسيله نقليه عامل اصلى انحراف اتوبوس و در نهايت واژگونى 
خودرو شده است.اسامى مصدومين اتوبوس كرمان- تهران به شرح 
زير اعلام شده است:مرتضى مهامدى، حســن ابوسعيدى،ابوالفضل 
فرجى، مجتبى معينــى، مهدى تكيدرى نــژاد، مجتبى بزرگ زاده،  
فاطمه عبدالهى،  زينب مرادى، رسول اشرف جوراورى، مريم شيربگى، 

محمدعلى توفيق، صابر توافق، رضــا اعتمادى، امين صادقى، حميد 
حسينى، احسان شهبانى زاده، عباس نازى، مهديسيف الدين، حميد 
اميرى و عباس ربيعى از جمله مسافرين و مصدومين اتوبوس كرمان- 
تهران بودند كه ساعت 22 شب به دليل انحراف از جاده دچار حادثه 
و واژگون شده است.هفت نفر از مســافرين اين اتوبوس تا اين لحظه 

مجهول الهويه هستند.
*تصادف اتوبوس با كاميون در قزوين

 رئيس مركز اطلاعات و كنترل ترافيــك راهور ناجا از حادثه برخورد 
اتوبوس با كاميون در قزوين خبر داد. ســرهنگ نادر رحمانى رئيس 
مركز اطلاعات و كنترل ترافيك راهور ناجــا با اعلام خبر فوق اظهار 
داشت: حوالى ساعت 5 بامداد شنبه در كيلومتر 46 باند جنوبى آزادراه 
قزوين- كرج يك دســتگاه اتوبوس با كاميون برخورد كرد.سرهنگ 
رحمانى علت اين حادثه رانندگى را عدم توجه به جلو از سوى راننده 

اتوبوس عنوان كرد.
همچنين سخنگوى اورژانس كشوراعلام كرد: بر اثر برخورد اتوبوس 
با خاور در محور تهران ـ قزوين 20 مســافر مصدوم شــدند.مجتبى 
خالدى، سخنگوى اورژانس كشور در ارتباط با تصادف خاور با اتوبوس 
در محور تهران ـ قزوين اظهار داشت: اين حادثه ساعت 4:58 شنبه در 
اتوبان تهران ـ قزوين نرسيده به پل طالقان به وقوع پيوسته است.وى 
افزود: در اثر اين حادثه 20 مسافر مصدوم شده كه توسط 5 دستگاه 
آمبولانس به بيمارســتان وليعصر(عج) آبيك و بيمارســتان شهيد 

رجايى منتقل شدند.
*4كشته و زخمى در واژگونى 206

مدير مركز مديريت حوادث و فوريت هاى پزشــكى دانشــگاه علوم 
پزشــكى كرمان از كشــته و زخمى شــدن 4 نفر بر اثر واژگونى و 
آتش سوزى پژو 206 در محور سيرجان - كرمان خبر داد.دكتر «سيد 
محمد صابرى» با اعلام اين خبر گفت: اين حادثه در ســاعت 11 و 2 
دقيقه   18 فروردين ماه در 45 كيلومترى محور سيرجان - كرمان رخ 
داد.وى از كشته و زخمى شدن 4 نفر در اين حادثه خبر داد و عنوان 
كرد: در اين حادثه متاسفانه 3 نفر كشته و يك نفر دچار مصدوميت 
شده است كه مصدوم به بيمارستان امام رضا(ع) سيرجان منتقل شده 
است.مدير مركز مديريت حوادث و فوريت هاى پزشكى دانشگاه علوم 
پزشكى كرمان بيان كرد: رده سنى مصدومين و فوتى ها 25 الى 36 
ساله (2 خانم و 2 آقا)مى باشــد كه يك نفر از آن ها(آقا) با سوختگى 
سر و گردن به بيمارستان منتقل شده است و سه نفر ديگر متأسفانه 

جان باخته اند.
*تصادف در جاده ديلم سه كشته برجا گذاشت

فرمانده پليس راه گناوه استان بوشهر گفت: بر اثر تصادف 2 دستگاه 
خودرو ســوارى زانتيا و كاميــون در كيلومتر پنج جــاده بندر ديلم 
حدفاصل روستاى عامرى سه تن كشته شدند.سرهنگ يوسف يزدان 
پناه روز شنبه افزود: در اين حادثه كه ساعت 22جمعه شب رخ داد، 
خودرو زانتيا دچار آتش سوزى شد و سه سرنشين آن در صحنه جان 
باختند.وى اضافه كرد: براساس اعلام نظر كارشناسان پليس راه علت 

اين حادثه انحراف به چپ كاميون بوده است.

خط قرمز- ليلا طاهرى: كلاهبردار حرفه اى 
كه در پوشــش لباس پليــس كلاهبردارى 
مى كرد،شناســايى و دســتگير شــد.در پى 
شكايت تعدادى از شــهروندان از شخصى كه 
با اســتفاده از لباس نظامى پليس راهور و به 
بهانه هاى مختلف «اخذ گواهينامه بدون نياز 
به سيرمراحل قانونى»، «اخذ طرح ترافيك» 
و «كم كردن خلافى خودرو» اقدام به گرفتن 
پول از آن ها كرده است، هماهنگى هاى لازم با 
بازرسى پليس راهور تهران بزرگ انجام شده 
و اين شخص از ســوى عوامل بازرسى پليس 
راهور در محدوده خيابان آذربايجان شناسايى، 
دســتگير و به اداره ســيزدهم پليس آگاهى 

تهران بزرگ منتقل شد.
ســرهنگ جهانگير تقى پورمعــاون مبارزه با 
جعل و كلاهبردارى پليس آگاهى تهران درباره 
نحوه فعاليت مجرمانه اين متهم گفت:اين فرد 
با مراجعه به محدوده مراكز آموزش رانندگى 
و همچنين دفاتر خدمــات انتظامى، اقدام به 

شناســايى متقاضيان 
دريافــت گواهينامه و 
عدم خلافــى خودرو 
كرده و ضمن معرفى 
خود به نام سروان اميد 
احمديان، با ارائه قول 
مساعدت براى گرفتن 
گواهينامــه معتبر و 

همچنين صفر كردن خلافى خــودرو بدون 
نياز به پرداخت تمامى پول ثبت شده در برگه 
تخلفات اقدام بــه گرفتن پــول از تعدادى از 
اين افراد كرده اســت.در ادامه و با شناســايى 
تعدادى از شــكات و مالباختگان، اين افراد به 
اداره سيزدهم پليس آگاهى تهران بزرگ دعوت 
و ضمن شناسايى دقيق متهم، اظهاراتى مشابه 
در خصوص شيوه و شگرد متهم مطرح كردند؛ 
متقاضيان دريافت گواهينامــه در اظهاراتى 
مشابه عنوان داشتند كه متهم به آن ها مدعى 
شده اســت كه با نصف هزينه آموزشگاه هاى 

رانندگــى و بــدون 
هرگونــه امتحــان 
و آزمونى اقــدام به 
گرفتــن گواهينامه 
معتبر بــراى آن ها 
مى كند. معاون مبارزه 
با جعل و كلاهبردارى 
پليس آگاهى تهران 
بزرگ با اشاره به ســوابق متعدد متهم عنوان 
داشت: متهم در همان مراحل اوليه دستگيرى 
تلاش كرده بــود تا ضمن معرفى خــود با نام 
جعلى و دروغين «مهدى شــيرزاده» و اعلام 
پشيمانى ظاهرى و تلاش براى اخذ رضايت از 
چند مالباخته   شناسايى شده در مراحل اوليه 
تحقيقات و همچنين طــرح ادعاى دروغين 
مبنى بر اينكه بــراى اولين بار اقدام به ارتكاب 
جرم كرده است، زمينه آزادى خودش را فراهم 
كند.با انتقال وى به اداره سيزدهم پليس آگاهى 
تهران بزرگ، هويت واقعى اش شناسايى و در 

بررسى ســوابق وى مشخص شــد كه از سال 
79 تاكنون، بيش از 10 بار بــه اتهام ارتكاب 
جرايم مختلف مرتبط با سرقت، كلاهبردارى، 
جعل عناوين دولتى، فــروش موادمخدر و... 
دستگير و روانه زندان شــده است. سرهنگ 
كارآگاه جهانگير تقى پور، معاون مبارزه با جعل 
و كلاهبــردارى پليس آگاهى تهــران بزرگ، 
با اشــاره به ادامه  تحقيقات براى شناســايى 
ديگر شــكات و مالباختگان گفت: با توجه به 
حرفه اى بودن متهم در ارتكاب جرايم مرتبط با 
كلاهبردارى و به منظور شناسايى ديگر شكات 
و مالباختگان، هماهنگى لازم با بازپرس شعبه 
چهارم دادسراى ناحيه 32 تهران براى انتشار 
بدون پوشش تصوير متهم صادر شده است؛ لذا 
از شكات و مالباختگانى كه موفق به شناسايى 
تصوير اين متهم شدند دعوت مى شود تا براى 
پيگيرى شكايات خود به نشانى اداره سيزدهم 
پليس آگاهى تهران بزرگ در خيابان وحدت 

اسلامى مراجعه كنند.

تصادفات اول هفته ده ها كشته و زخمى برجاى گذاشت 

شنبه تلخ حوادث رانندگى درجاده هاى كشور

كلاهبردارى سروان قلابى به بهانه صفركردن خلافى 
شناســايى متقاضيان 
دريافــت گواهينامه و 
عدم خلافــى خودرو 
كرده و ضمن معرفى 
خود به نام سروان اميد 
احمديان، با ارائه قول 
مساعدت براى گرفتن 
گواهينامــه معتبر و 
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با پيروزى بر پديده در مشهد رقم خورد

يازدهمين جام قهرمانى در ويترين پرسپوليس
 فوتبال  ورزش  پرسپوليس يازدهمين قهرمانى اش در 
فوتبال ايران را در مشهد جشن گرفت. ديروز و در ادامه هفته 
بيست و هفتم ليگ برتر پرسپوليس سفيد پوش مقابل پديده 
به پيروزى يك بر صفر دســت يافت و قهرمانى اش در ليگ 
هفدهم را چهارميخه كــرد. وحيد اميرى در نيمه دوم موفق 
شد دروازه ميزبان را باز كند. اين در حالى بود كه با وجود بازى 
پاياپاى در نيمه اول مردان برانكو، نيمه مربيان را توفانى شروع 
كردند و پديده را در منگنه قراردادند. شــايد اگر مهاجمان 
پرسپوليس زهردارتر بودند نتيجه پر گل تر رقم مى خورد اما 
تا زمانى كه اميرى با ضربه سر گل قهرمانى را به ثمر برساند 

عليپور و كاميابى نيا يكى دو فرصت خوب را از دست دادند.
نمايش ضعيف پرســپوليس در دو بازى با استقلال و سايپا، 
باعث ناراحتى هواداران اين تيم شــده بــود اما همين حالا 
هم آن ها بدون رقيب، صاحب همــه عناوين تيمى و فردى 
ليگ هفدهم هســتند. مردان ســرخ پوش پايتخت صاحب 
بهترين خط حمله، محكم ترين خط دفاع، آقاى گل، بهترين 
گل ساز، بيشترين كلين شيت در ليگ برتر شدند و در اين در 
حالى است كه هنوز سه هفته ديگر براى بهبود اين ركوردها 

فرصت دارند.
*پيروزى ژنرال بر جادوگر

در اصفهان اما ذوب آهن اميدوارانه سپيد رود رشت را به گل 
بسته بود و با سه گل به پيروزى رسيد. مردان قلعه نويى اگرچه 
ديگر اميدى به قهرمانى نداشتند اما براى نايب قهرمانى و كسب 
سهميه خوب جنگيدند و توانستند جايگاه دوم را پس بگيرند. 
شكست سپيد رود البته به نفع پديده هم بود. با اين نتايج پديده 
براى ماندن اميدوار ماند.  در آخرين بــازى در تبريز دو تيم 
تراكتورسازى و  سپاهان به نتيجه مساوى يك بريك رسيدند.

*مهاجرى:بايد تيم را نگه داريم
رضا مهاجرى بعد از شكســت يك بر صفر تيم  فوتبال پديده 
مقابل پرســپوليس اظهار داشــت: ما مدارا كرديم كه گل 
نخوريم، چون مى دانســتيم با پتانسيل مان اگر گل بخوريم، 
توان حمله كردن نداريم. وى افزود: شرايط تيم ما به هم ريخته 
اســت. ما تيمى نبوديم كه گل بخوريم و به تيم حريف فشار 
نياوريم. با اين حال ما در نيمه اول مقابل پرسپوليس خوب 
و پاياپاى بازى كرديم، اما رفته رفته مانند بازى با فولاد توان 
بازيكنان مان تحليل رفت. تعويض هايى هم انجام داديم، اما 
جواب نداد. سرمربى تيم فوتبال پديده خراسان با بيان اينكه 
بايد در هفته هاى باقيمانده با تمرين كردن شرايط تيمش را 
بهتر كند، در پاسخ به سؤالى مبنى بر اينكه با وجود مشكلات 

آيا با پديده ادامه مى دهد يا نه، گفت: بايد ادامه بدهيم و اگر 
ادامه ندهيم اعتبار خودمان را زير سال برده ايم. مهاجرى با 
اشاره به مشكلاتى كه باشگاه پديده دارد و بازيكنان اين تيم 
نيز از شرايط مالى رضايت ندارند، تصريح كرد: ما بايد با اين 
شرايط كار كنيم كه حداقل تيم را نگه داريم و براى فصل بعد 
هم اگر مسئولان توانستند، تيم را نگه دارند، اما اين شرايط 

اصلاً زيبنده فوتبال نيست.
برانكو: 2 ماه پيش قهرمان شديم

برانكو ايوانكوويچ در نشست خبرى بعد از بازى با پديده و بعد 
از قهرمانى تيمش گفت:از 2 ماه پيش قهرمانى ما قطعى شده 
بود و از جا دارد از هواداران و بازيكنانم بايد تشــكر كنم. وى 
ادامه داد: امروز روز فوق العاده اى براى بازيكنان، هواداران و 
بنده بود. اميدوارم جشن قهرمانى را با حضور تماشاگران مان 

به زودى برگزار كنيم.
سرمربى پرســپوليس ادامه داد: ما در ســخت ترين شرايط 
ثابت كرديم بهتر هستيم. كاپيتان تيم ما يعنى سيد جلال 6 
قهرمانى در كارنامه دارد و جا دارد از صميم قلب به وى تبريك 
بگويم. معتقد هستيم پرســپوليس با اين بازيكن قدرتمند 
است. من هم از قهرمانى در ليگ برتر خوشحال هستم چون 
انصافا دفاع از عنوان قهرمانى بسيار سخت است .  برانكو گفت: 
ما با كسب سوپرجام و حضور در جمع 4 تيم برتر آسيا شروع 

كرديم و حالا قهرمان ليگ هم شده ايم، از سوى ديگر به مرحله 
بعد ليگ قهرمانان آسيا هم رسيديم و همچنان معتقدم اين 

فصل بهترين فصل ما بود.

آغاز تمرينات تيم ملى فوتبال نوجوانان 
در ورزشگاه امام رضا(ع)

ورزش:  نخستين دور تمرينات تيم ملى نوجوانان كشورمان در سال 
جارى ديروز در ورزشگاه امام رضا(ع) آغاز شد. با اعلام كادر فنى، 25 
بازيكن از عصر ديروز در ورزشگاه امام رضا(ع) مشهد تمرينات خود 
را براى حضور در رقابت هاى قهرمانى آسيايى آغاز كردند. شاگردان 
عباس چمنيان با قرائت صلوات خاصه امام رضا(ع) در اســتاديومى 
كه به گواه بهترين كيفيت را از لحاظ امكانات دارا مى باشد پا به توپ 
شدند. اردوى تداركاتى تيم ملى نوجوانان كشورمان تا 24 فروردين 

ماه به ميزبانى ورزشگاه امام رضا(ع) برگزار مى شود.

قوچان نژاد كاپيتان هيرنوين شد
ورزش: به نقل از روزنامه ليــواردن هلند، رضا قوچان نژاد با توجه به 
شكستگى پاى استين اسهارس، مدافع باتجربه تيم هيرنوين از بازى 
هفته سى ام اردويژه برابر خرونيخن بازوبند كاپيتانى اين تيم را بر بازو 
مى بندد.يورخت استرپل، سرمربى هيرنوين پس از مصدوميت شديد 
استين اسهارس تصميم گرفت تا رضا قوچا ن نژاد، مهاجم ايرانى اين 

تيم را به عنوان كاپيتان هيرنوين در ديدارهاى آينده انتخاب كند.

ديدار ايران-سوريه لغو شد
سايت فدراســيون : به دليل كمبود بازيكن و حضور تعدادى از 
بازيكنان در رقابت هاى ليگ قهرمانان آسيا، ديدار دوستانه تيم هاى 
ملى ايران و سوريه لغو شد.اين ديدار قرار بود 21 ارديبهشت با حضور 
بازيكنان داخلى برگزار شود.  تيم ملى فوتبال ايران 29 ارديبهشت به 

مصاف تيم ملى ازبكستان خواهد رفت.

شكايت ادينيو از باشگاه تراكتورسازى
ورزش:لوسيانو ادينيو، مهاجم باشگاه فوتبال تراكتورسازى تبريز كه 
از دريافت مطالبات خود از اين باشــگاه نااميد شده دست به شكايت 
از تيم سابق خود زد.طبق اين شكايت كه از طريق فيفا  انجام شده، 
باشگاه تراكتورسازى بايد به شماره حساب تعيين شده  در نامه اى كه 
دريافت مى كند، مطالبات بازيكن برزيلى سابق خود را پرداخت كند 

تا محروميتى  شامل حالش نشود.

آمار رويايى استقلال در ورزشگاه آزادى
ورزش سه: استقلال از زمان حضور شفر در ورزشگاه آزادى نتايج بسيار 
خوبى كسب كرده است و اين تيم به يكى از ترسناك ترين تيم هاى 
فوتبال ايران در بازى هاى خانگى تبديل شــده است.استقلال در 9 
بازى آخر خود در ورزشگاه آزادى در ليگ برتر در 8 بازى پيروز شده 
است و تنها برابر سايپا مســاوى كرده است، 24 گل زده و تنها 2 گل 

دريافت كرده است كه اين نشان از قدرت شاگردان شفر دارد.
استقلال در نيم فصل دوم در بازى هاى خانگى تيم كاملا ترسناكى 
نشان داده است و جمع كردن امتيازهاى اين بازى ها باعث شده آبى ها 

حالا به رتبه هاى بالاى جدول برسند.

عباسى:تنها اشتباه مديريتى ما انتخاب 
ميثاقيان بود

فارس: مالك باشگاه مشكى پوشان خراسان گفت: امسال ما فقط يك 
اشتباه داشتيم كه آن هم آوردن اكبر ميثاقيان به عنوان سرمربى بود 
و زمانى كه او براى تيم مشكى پوشــان تيم بست كار به شكلى پيش 
رفت كه بعد از آن هر شخصى آمد نتوانست كار را خوب پيش ببرد. 
محمد رضا عباسى افزود: تنها اشتباه مديريتى ما همين بود و اينكه 
عنوان بشود مشكى پوشان نسخه جعلى يا تقلبى ابومسلم بوده درست 
نيست. حقيقتاً به خاطر يكسرى ندانم كارى ها اين اتفاق رخ داد و حالا 
هم دنيا به آخر نرســيده و مطمئن باشيد همه چيز را درست كرده و 

مجدداً به ليگ برتر برمى گرديم.  

حسينى: مى خواهند بازيكنان 
پرسپوليس را فريب دهند

ورزش: حسينى با قهرمانى پرسپوليس پرافتخارترين بازيكن ليگ برتر با شش 
قهرمانى شد. كاپيتان پرسپوليس در اين باره كه برانكو قهرمانى امسال را به او 
تقديم كرده است گفت:« از آقاى برانكو به خاطر اين كار تشكر مى كنم اما من 
بايد از يكسرى مشكلاتى كه داريم حرف بزنم. متاسفانه برخى دارند بازيكنان 
ما را فريب داده و اذيت مى كنند. همه مى دانند كه ما از نقل و انتقالات محروم 
هستيم و در  اين شرايط برخى بازيكنان ما را نشانه گرفته اند تا از مسير خارج 
كرده و پرسپوليس را تضعيف كنند. اما من و ديگر بازيكنان با اين شرايط مى 

جنگيم و پشت تيم ايستاده ايم.»    

ضد حمله

منتظرى: به جاى تبريك بارى از دوش 
استقلال برداريد

ورزش: بازيكن استقلال معتقد است وينفرد شفر تاكنون نتايجى حتى بالاتر از 
حد انتظار كسب كرده و بايد قراردادش تمديد شود. پژمان منتظرى اظهار داشت: 
همه مى دانيم كه شفر آمده و نتايج خوبى حتى بيش از انتظاراتى كه بوده كسب 

كرده است. 
مطمئنا بايد براى مربى كه اينقدر خوب كار كرده همه چيز فراهم شود. باشگاه 
هم اين مسئله را خوب مى داند اما افتخارى تنهاست. نمى شود كه دور و برى هاى 
باشگاه فقط تبريك بگويند و سلفى بگيرند، بايد كمك كنند. هر جا كه مى توانند 

بارى از دوش باشگاه بردارند.

ايران ارزان ترين تيم گروه B جام جهانى
 اسپانيا 24 برابر تيم كى روش مى ارزد

ايسنا: تيم ملى ايران در جام جهانى با تيم هاى اسپانيا، پرتغال و مراكش همگروه است كه به 
اعتقاد كارشناسان بايد اين گروه را گروه مرگ جام جهانى تلقى كرد چرا كه بهترين تيم هاى 
قاره هاى مختلف در آن جمع شده اند. سايت ترانسفر ماركت بعد از بازى هاى دوستانه ملى كه 
در نوروز 97 برگزار شد، ارزش تيم هاى ملى را مشخص كرده كه اسپانيا با اختلاف زياد نسبت 
به ديگر تيم هاى گروه دوم جام جهانى، با ارزشى افزون بر 982 ميليون پوند جزو سه تيم 
برتر دنيا است.بعد از اسپانيا، پرتغال با 436 ميليون پوند جزو تيم هاى خوب دنيا محسوب 
مى شــود كه يك چهارم از اين ارزش گذارى مربوط به كريســتيانو رونالدو با ارزش 108 
ميليون پوند است.در اين گروه مراكش با ارزش 136 ميليون پوندى، سومين تيم ارزشمند 
گروه ايران در جام جهانى اســت و بالاتر از ايران قرار گرفته است.آخرين تيم اين گروه هم 
ايران است كه با 41 ميليون پوند، جزو شگفتى سازهاى جام جهانى پيش بينى شده است. 10
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ورزشـــى

ورزش: با قطعى شدن سقوط مشــكى پوشان به رقابت هاى 
ليگ دسته اول مالك اين باشگاه براى چندمين بار ضمن انتقاد 
از بى تفاوتى مسئولان از عدم كمك ســازمان ها و نهادهاى 
دولتى به اين باشگاه ابراز ناراحتى كرد و مدعى شد كه در مشهد 
برخى فقط در حرف حامى ما بودند و مجموعه مشكى پوشان 

به عنوان بخش خصوصى تنها ماند!
 با بررسى فرايندهاى حمايتى كه در فصل جارى براى دو نماينده 
ليگ برترى خراسان رضوى و شهر مشهد رقم خورد به اين نتيجه 
دست پيدا مى كنيم كه وضعيت مشكى پوشان به مراتب بهتر از 
پديده بود چون مديريت شهرى به صورت تمام قد از اين مجموعه 

به صورت محسوس و نامحسوس حمايت كرد.
*شهردار پا به توپ شد

شهردارى مشــهد از ميانه راه به كمك مشــكى پوشان آمد و 
با حضور خودجوش شــهردار در رختكن مشــكى پوشان در 
ورزشــگاه امام رضا (ع) به صورت رســمى به عنوان اسپانسر 
اين باشگاه وارد كارزار فوتبالى شد . هرچند در طول اين مدت 
مشخص نشــد رقم پرداختى شهردارى مشــهد به مجموعه 
مشكى پوشان چقدر و چه اندازه بود اما با درج لوگوى شهردارى 

روى سينه بازيكنان مشكى پوشــان روشن شد كه شهردارى 
مشهد نگاهى دوگانه به نمايندگان فوتبال خراسان دارد چون 
از بين دو باشگاه مشهدى تنها يك مجموعه را انتخاب كرد و 
مجموعه ديگر تنها به يك ملاقات معمولى در دفتر شــهردار 

مورد تفقد قرار گرفت! 
البته درج لوگوى شهردارى مشــهد روى پيراهن تيم فوتبال 
مشكى پوشان تنها محور همكارى اين باشگاه با شهردارى نبود، 
بلكه تيم هاى بانوان اين باشگاه نيز در ميادين رسمى با لوگوى 

شهردارى به ميدان مى رفتند.
*بى خبرى اعضاى شوراى شهر

نكته جالب توجه در اين ميان بى خبرى اعضاى شوراى شهر 
از اين فرايند ادارى- مالى بود. امير شــهلا هجدهم مرداد ماه 
سال جارى با ابراز بى اطلاعى در پاسخ به پرسش قدس درباره 
چگونگى هزينه كرد شهردارى مشهد در حوزه ورزش حرفه اى 
گفت: «در جريان اين موضوع نيستم و هم اكنون از زبان شما 
ماجرا را شنيدم». با مسجل شدن سقوط مشكى پوشان به ليگ 
دسته اول دوباره با امير شهلا تماس گرفتيم تا در جريان اين 
موضوع قرار بگيريم، كه وى در پاسخ به سوال ما گفت: متاسفانه 

«مشغله كارى زياد به من اجازه نداد در اين خصوص اطلاعاتى 
را كســب كنم، به همين دليل قادر نيســتم در اين خصوص 

صحبت كنم.»
*رمل و اسطرلاب

در همين حال انتشــار توئيتى از شــهناز رمارم عضو شوراى 
اسلامى شهر مشــهد، ماجرا را داغ تر كرد. عضو شوراى شهر 
مشهد كه فرزندش در يكى از تيم هاى ورزشى اين باشگاه به 
عنوان بازيكن فعاليت دارد در توئيتى نوشــت:«طبيعى است 
تيمى كه اسمش محل مناقشــه و درگير حاشيه بوده است و 
سرنوشــتش با رمل و اسطرلاب گرده زده شــده،براى زمين 
تمرين و مخارج اوليه در مضيقه و مديريت ورزش شــهرش 

بلاتكليف است ، نمى تواند در ليگ برتر دوام بياورد.»
انتشار اين توئيت از سوى رمارم با نقدهاى فراوانى رو به رو شد، 
به همين دليل به سراغ رمارم رفتيم تا از او درباره دلايل حمايت 
مالى شهردارى از اين مجموعه كه وى به نحوه اداره آن نقدهاى 
تندى دارد بپردازيم اما جالب اين بود كه عضو شــوراى شهر 
پاسخگوى تماس ما نبود. احســان اصولى رئيس كميسيون 
فرهنگى شورا هم با ارسال يك پيامك پاسخ ما را داد:«با سلام، 

متاسفانه هم اكنون نمى توانم پاسخ دهم، لطفا پيام دهيد!»
مسعود رياضى ، ديگر عضو ورزشى شوراى اسلامى شهر مشهد 
نيز تلفن همراه خود را خاموش كرده بود تا آخرين اميد براى 

پاسخگوى به اين پرسش مهم از بين برود!
* با كدام معيار و مجوز؟

حالا يك پرسش بزرگ در اين ميان وجود دارد كه بايد اعضاى 
شوراى اسلامى شهر مشهد و شــهردار محترم پاسخگوى آن 
باشند كه بر اساس كدام مصوبه شورا، شهردارى مشهد اقدام به 
كمك مالى به مجموعه مشكى پوشان كرده است؟ در قوانين 
و مقررات موجود شهردارى مشهد صرفا مجاز به هزينه كرد در 
حوزه ورزش شــهروندى و همگانى  و توسعه زير ساخت هاى 
ورزشى شهراست و بدون مجوز شــورا اجازه هيچ گونه هزينه 

كردى در حوزه ورزش حرفه اى و قهرمانى ندارد! 
از طرفى معيار انتخاب باشگاه مشكى پوشان براى دريافت اين 
حمايت مالى چه بوده است كه باعث شد پديده از دريافت آن 
محروم شــود . ابهامات فراوانى در اين خصوص وجود دارد كه 
بدون ترديد تا زمانى كه اعضاى شوراى شهر و شهردار به آنها 

پاسخ ندهند اين سلسله ابهامات باقى خواهد ماند .

واكاوى كمك هاى شهرى به دو نماينده مشهد در ليگ برتر

«مشكى پوشان» چگونه سر سفره شهردارى نشست؟

جنجال در  رختكن استقلال
عصبانيت چشمى

 از تصميم هاى شفر
سينا حســينى : دقايقى پس از پيــروزى پر گل 
استقلال مقابل مشكى پوشــان كه منجر به صعود 
موقت اســتقلال به رده دوم جدول رده بندى شد، 
روزبه چشمى با انتشار تصويرى برافروخته و عصبانى 
از خود در صفحه اينستاگرامش پستى  عجيب را به 
نمايش گذاشت كه متن زير نويس اين تصوير نشان 
از نارضايتى شــديد او از موقعيتش در تيم استقلال 
داشت ! هواداران اســتقلال كه انتظار چنين اتفاقى 
را نداشــتند، در كامنت هاى خود علت نارضايتى او 
را جويا شدند تا ببينند چرا او موضوع جدايى اش از 

استقلال را مطرح كرده است!
نزديكان روزبه چشمى كه مى دانســتند وى بابت 
اتفاقات درون رختكن چنين اقدامــى را انجام داده 
است به وى توصيه كردند از اين رفتار صرف نظر كند 
چون در صورت تداوم اين رفتار وينفرد شفر به شدت 
با او برخورد خواهد كرد، توصيه هاى نزديكان روزبه 
كارساز شد تا حدى كه وى با انتشار يك استورى يك 
ساعت پس از پســت جنجالى مدعى شد كه صفحه 
شخصى اش هك شــده و آن پســت متعلق به وى 

نبوده است.
ظاهــرا در بيــن دو نيمه اميــد ابراهيمى از شــفر 
درخواست كرد وى را در پست اصلى اش بازى بدهد، 
همين درخواست هافبك استقلال سرمربى آبى ها 
را وادار به عقب نشــينى كرد و ابراهيمى به پســت 
هافبك دفاعى رفت و چشمى كه با حضور منتظرى و 
سهرابيان فرصت كرده بود به پست تخصصى برگردد 
دوباره مجبور شد در خط دفاع بازى كند! همين اتفاق 
باعث شد اين بازيكن رختكن آبى ها را ترك كند اما 

بازيكنان ديگر مانع از اين كار شدند!
بلافاصله بعد از پايان بازى روزبه چشــمى به عنوان 
اولين بازيكن ساك خود را برداشت و با عصبانيت از 
مقابل خبرنگاران حاضر در ميكسدزون آزادى عبور 
كرد و چند دقيقه بعد هم پستى از وى در اينستاگرام 
منتشر شد كه وى در آن نوشــته بود«بعضى مواقع 

بايد رفت!» 
هرچند روزبه چشمى به نظر خود با طرح موضوع هك 
صفحه شخصى اش ماجرا را جمع كرد اما از قرار معلوم 
شفر متوجه اين داستان شده است و بعيد نيست به 
زودى وينفرد شفر در خصوص وى يك تصميم سخت 

انضباطى بگيرد.



برزگر: تصميم خادم محكم است و برنمى گردد

كشتى همچنان لنگ در هوا مى ماند؟
 كشــتى  ورزش   بيــش از يــك مــاه 
از بلاتكليفى فدراســيون كشــتى با توجه به 
استعفاى رسول خادم مى گذرد. با اينكه هنوز 
هيچ چراغ ســبزى از ســوى رئيس مستعفى 
دريافت نشــده، فرصت يك ماهه مجمع اين 
فدراسيون هم رو به پايان اســت و قرار است 
دوشنبه هفته جارى دومين مجمع فوق العاده 

برگزار شود.
با توجه به اينكه تعيين سرپرست هم بايد توسط 
اعضاى مجمع صورت گيرد، گفته مى شود در 
صورت عدم بازگشــت احتمالى خادم، امور به 
صورت موقت به بنى تميم، نايب رئيس فعلى 
فدراسيون كشتى سپرده مى شود تا در اين برهه 
حساس در آستانه بازى هاى آسيايى و مسابقات 
جهانى كشتى دچار بحران نشود و سپس براى 

تعيين رئيس جديد تعيين تكليف شود.
*آماده به خدمت ها

 منصور برزگر، عضو شوراى فنى تيم هاى ملى 
كشتى آزاد   گفت: رسول آدم محكمى است و فكر 
نمى كنم كه ديگر برگردد. او چون عقلانى تصميم 
مى گيرد و صحبت هايش از روى احساســات 
نيست، معمولا روى تصميمش مى ماند. من هم 
دوست دارم كه خادم به فدراسيون برگردد؛ اما 

بعيد مى دانم چنين اتفاقى بيفتد.
 وى همچنين مى افزايد: كســانى هســتند 
كه خيلى زود اين جايــگاه را قبول مى كنند. 
مشكلات زيادى در فدراسيون هست و خادم 
بارها به آنها اشاره كرده است؛ اما اين افرادى كه 
من مى گويم، هميشه آماده به خدمت هستند! 
بارها به خود من در طول اين سال ها پيشنهاد 

رياست فدراسيون شده؛ اما من گفتم كار من 
مربيگرى اســت. آدم بايد در حوزه تخصصى 
خودش كار كند و نمى تواند به هر جايى ورود 
كند. خيلى ها مثل من نيســتند و هر سمتى 
را زود قبول مى كنند؛ اگرچه خودشــان هم 
مى دانند از پس كار برنمــى آيند. الان هم در 
فدراسيون كشــتى چنين اتفاقى در حال رخ 
دادن است و بعد از خادم احتمالا افرادى روى 

كار مى آيند كه حرف تا عملشان فاصله زيادى 
دارد.

*به دنبال جانشين
در همين حــال محمدحســين محبى عضو 
مجمع فدراسيون هم گفت: با توجه به استعفاى 
رسول خادم و همچنين تلاش اعضاى مجمع 
براى بازگشــت وى بايد به زمان باقى مانده تا 
رقابت هاى مهم بين المللى پيش رو هم توجه 

كنيم. خواسته تمامى اعضاى مجمع، بازگشت 
خادم به فدراســيون بود كــه اميدواريم اين 
اتفاق رخ دهد، اما بــا توجه به وضعيت كنونى 
اگر چنين اتفاقى رخ نــداد بايد به فكر تعيين 
جانشــين و اداره امور فدراســيون توسط وى 

باشيم.
 وى گفت: سال ســخت و پركارى را پيش رو 
داريم و نبايد اجازه دهيم چرخ كشتى از حركت 

و پويايى بازماند. اعضاى مجمع در همين راستا 
در روزهــاى آتى نامه اى را بــه وزارت ورزش 
ارســال خواهند كرد تا زمان برگزارى مجمع 
مشخص و تكليف بازگشــت خادم يا انتخاب 

سرپرست جديد مشخص شود.
وى گفت: فعلا هيچ گزينه اى مطرح نيســت 
و بحث و اجماعى هم در اين خصوص صورت 
نگرفته است. آنچه مسلم است ما بايد تا زمان 
برگزارى مجمع صبر كنيم و ســپس بهترين 
تصميم را با توجه به شــرايط كنونى كشــتى 

اتخاذ كنيم.
*لابى هاى وزارت؟ 

يك منبع آگاه در فدراســيون كشــتى اعلام 
كرد وزارت ورزش طى روزهاى اخير با برخى 
از رؤساى هيئت هاى كشــتى تماس گرفته و 
نظر آنها را نسبت به سرپرست جديد جويا شده 
كه هيچ بعيد نيســت اين تماس ها با توجه به 
انتخاب شخص مورد نظر وزارت ورزش صورت 

گرفته باشد.
اين شــائبه در حالى بوجود آمــده كه وزارت 
ورزش طى سالهاى اخير همواره با رسول خادم 
و سياست هاى او زاويه داشته و حالا با استعفاى 
وى، بهترين فرصت براى نشاندن مدير همراه 
و هماهنگ با وزارت ورزش بر صندلى رياست 

فدراسيون كشتى مهيا شده است.
از سوى ديگر خبرهايى مبنى بر تلاش سيدرضا 
صالحى اميرى رئيس كميته ملى المپيك براى 
بازگرداندن خادم به فدراسيون كشتى صورت 
گرفته است. صالحى اميرى اعتقاد دارد خادم 
بايد به عنوان رئيس به كارش در فدراســيون 

كشتى ادامه دهد.

نشست كميته المپيك با 8 فدراسيون 
مدال آور 

ورزش: واليبال، شمشيربازى، ووشو، كاراته، وزنه بردارى، هندبال، 
كشــتى و كبدى هشــت فدراســيون مدال آور ايران در بازى هاى 
آسيايى هستند كه نشست تخصصى مسئولان كميته ملى المپيك 
با مديران آنها از   ديروز آغاز شد.  بررســى كليات برنامه هاى آماده 
سازى اين فدراسيون ها براى حضور در بازى هاى آسيايى، محور كلى 
نشست هاى مورد نظر است. به همين منظور از سوى مركز نظارت بر 
تيم هاى ملى تاكيد شده كه رئيس فدراســيون همراه با سرمربى يا 

مديرفنى تيم ملى در نشست ها حاضر شوند. 

شكست نيما عالميان پاى سكوى آسيايى
شگفتى پينگ پنگ باز ايرانى نيمه تمام ماند

ورزش: ملى پوش تنيس روى ميز ايران در آستانه كسب مدال معتبر 
آسيايى متوقف شد.   در ادامه مسابقات تنيس روى ميز كاپ آسيا كه 
در يوكوهاما ژاپن در جريان مى باشد، نيما عالميان كه با درخشش 
بى نظير و پيروزى در مقابل چاى چــى يوآن نفر اول تيم  ملى چين 
تايپه به جمع 8 ورزشكار برتر قاره كهن راه يافته بود، براى كسب مدال 
برنز در مقابل لى سانگ سو دارنده مدال برنز جهان با نتيجه 4 بر يك 
متوقف شد.  جالب اســت كه نيما در اين بارى گيم اول را با پيروزى 
پشت سرگذاشته بود و در گيم دوم نيز در حاليكه با نتيجه 9 بر 5 از 
حريف قدر خود عقب بود بازى را 9 بر 9 برابر كرد؛ اما  موفق به پيروزى 
در گيم دوم نشد.  هر 7 ورزشكار ديگر حاضر در بين برترين هاى آسيا 

از چشم بادامى هاى صاحب عنوان در مسابقات جهانى مى باشند.   

يك شكست ديگر در كارنامه بسكتبال ايران
ورزش: در حالى كه تيم ملى بســكتبال نوجوانان ايران با شكست 
مقابل نيوزلند از راهيابى به جمع 4 تيم برتر و همچنين كسب سهميه 
جام جهانى بازمانده بود، ديروز براى تعيين مقام هاى پنجم تا هشتم 
به مصاف كره جنوبى رفت. شــاگردان نناد ترونيــك كه به نظر مى 
رسيد روحيه بالايى نداشتند، در بازى هم مقابل كره جنوبى شكست 
خوردند. نتيجه پايانى اين مســابقه 90 بر 84 به سود كره اى ها رقم 
خورد.حالا آســمان خراش هاى نوجوان ايران كه اميد زيادى براى 
رسيدن به فينال رقابت ها داشتند، بايد براى كسب مقام هفتم آخرين 

بازى خود را برگزار كنند.

اوجاقى: تداخلى بين كارم در فوتبال و 
ووشو نيست

ورزش: سرمربى تيم ملى ووشو گفت: متاسفانه وزن 75 كيلوگرم نيز از 
بازى هاى آسيايى 2018 حذف شده و اين كاملا به ضرر ايران است.تيم 
ملى ووشوى بزرگسالان ايران حضور در بازى هاى آسيايى 2018 جاكارتا 
و تيم جوانان ايران پيكارهــاى قهرمانى جوانان جهان در برزيل (20 الى 
27 تيرماه) را پيش روى دارد. در همين راستا با حسين اوجاقى، سرمربى 
تيم ملى ساندا گفت:رقابت هاى ووشو اين دوره در اوزان 56، 60، 65 و 70 
كيلوگرم برگزار مى شود كه بيشتر به نفع رقباى شرق آسيايى است. وى 
در باره حضورش در كادرفنى تيم ملى فوتبال هم گفت: من با وجود شروع 
اردوهاى تيم ملى ووشو به همكارى ام با تيم ملى فوتبال ادامه مى دهم و 
اين موضوع را با فدراسيون نيز هماهنگ كرده ام. به هر حال كى روش از 

من دعوت كرده  و نمى خواهم در ميانه راه كارم را رها كنم.

خبر

يكشنبه 19 فروردين  هفته 33 ليگ برتر انگليس
 آرسنال - ساوتهمپتون

 ساعت: 17:45 زنده از شبكه ورزش

يكشنبه 19 فروردين هفته 31 لاليگا اسپانيا
 رئال مادريد - اتلتكيومادريد

 ساعت: 18:45 زنده از شبكه سه

دوشنبه 20 فروردين  هفته 31 لاليگا اسپانيا
 ويارئال - اتلتيك بيلبائو

 ساعت: 23:30 زنده از شبكه ورزش

سهشنبه 21 فروردين  ليگ قهرمانان اروپا
 منچسترسيتى - ليورپول

 ساعت: 23:15 زنده از شبكه سه

سهشنبه 21 فروردين ليگ قهرمانان اروپا
 آاس رم - بارسلونا

 ساعت: 23:15 زنده از شبكه ورزش

ورزش در سيما
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رئيس فدراسيون قايقرانى:
بهترين شرايط را براى 
پاروزنان مهيا مى كنيم

ايسنا: غلامرضا امينى با اشاره به اردوهاى برون مرزى ملى پوشان قايقرانى 
گفت: تمام تلاش ما اين است كه بهترين شــرايط را براى ملى پوشان قبل از 
بازى هاى آســيايى جاكارتا آماده كنيم.  رئيس فدراسيون قايقرانى گفت: تيم 
ملى كاياك و كانو كه در تهران تمريناتش را آغاز كرده قرار است به اردوى آلمان 
برود. تمام تلاشــمان را انجام داده ايم كه تيم، بيست و يكم ارديبهشت راهى 
اردوى آلمان شود. تيم نزديك به يك ماه تمرينات را در اروپا انجام مى دهد 

و ســپس در كاپ دو جهانى شــركت خواهند كرد. كادر فنى تيم ملى 
امسال برنامه يك كاپ را در نظر گرفته و ترجيح داده در آلمان اردو 

داشته باشد.  وى گفت:  تمام برنامه و تلاش ما اين است كه 
بتوانيم شرايط مناسبى براى ملى پوشان قبل از 

بازى هاى آسيايى ايجاد كنيم.

وزير خبر داد 
راه اندازى مجهزترين 

كلينيك پزشكى ورزشى 
ايسنا: وزير ورزش و جوانان از افتتاح «مجهزترين كلينيك پزشكى 

ورزشى ايران» تا پايان سال 98 خبر داد.
  وزير ورزش و جوانان در ديدار با نوروزى رييس فدراســيون پزشكى - 
ورزشى تاكيد كرد مجهزترين كلينيك فوق تخصصى با استفاده از منابع 
موجود حداكثر تا پايان سال 1398 مورد بهره بردارى جامعه ورزش كشور 
قرارى مى گيرد.  در اين جلســه همچنين رييس فدراسيون پزشكى 

ورزشى گزارشى از نحوه خدمات اين فدراســيون به ورزشكاران 
و پيشكســوتان در ســال 96 ارائه كرد و گفت: فعاليت هاى 

حمايتى اين فدراسيون از خانواده بزرگ بسيار متنوع 
وگسترده تر از گذشته شده است.

 
ارديبهشت ماه  

نخستين مسابقه تير و كمان در 
سال جارى

ورزش: اولين مسابقه تيروكمان در ســال جارى ، ارديبهشت ماه با عنوان 
رقابت هاى انتخابى تيم ملى و مرحله نخست رنكينگ كشورى برگزار مى شود. 
رقابت هاى انتخابى تيم ملى تيروكمان همزمان با مرحله اول رنكينگ كشورى، 
طى روزهاى 6 و 7 ارديبهشت ماه به ميزبانى بيرجند برگزار مى شود.   اين رقابت ها 
در دو بخش ريكرو و كامپوند مردان و زنان برگزار خواهد شد.   مسابقات انتخابى 
تيم ملى تيروكمان و مرحله اول رنكينگ كشورى، اولين رقابت تيروكمان در 
سال جارى است كه از سوى فدراسيون تيروكمان برگزار خواهد شد. طبق 

برنامه اعلام شده از سوى فدراسيون، رقابت هاى ريكرو به مسافت 
70 متر در روز نخست مســابقات برگزار مى شود. برگزارى 

رقابت هاى كامپوندى به مســافت 50 متر نيز در 
روز دوم برگزار مى شود.
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اميرمحمد سلطانپور: تيم هاى رئــال مادريد و اتلتيكومادريد 
در حالى امشب دربى شهر مادريد را در ورزشگاه سانتياگو برنابئو 
برگزار مى كنند كه شــايد براى رئال چه پيروزى و چه شكست، 
تلخى هاى خاص خود را داشته باشد. رئال در بدترين ركورد تاريخ 
خود در مقابل اتلتيكو در ورزشگاه سانتياگو برنابئو قرار دارد و در 
چهار بازى گذشته در زمين خود آمار عجيب سه شكست و يك 
مساوى را در مقابل شاگردان ديگو سيمئونه ثبت كرده است. به 
همين دليل كسب پيروزى و پايان دادن به اين آمار بد، هدف اصلى 

سپيدپوشان خواهد بود. 
*كمك به قهرمانى بارسا

كســب پيروزى احتمالى، بدى هاى خاص خود را نيز براى رئال 
خواهد داشــت؛ آن ها در صورتى كه اتلتيكو را شكســت دهند 
تقريبا جام قهرمانى لاليگا را دودستى به رقيب ديرينه خود يعنى 
بارسلونا هديه خواهند داد. البته پيروزى احتمالى تيم زيدان در 

بازى امشب اختلاف را با اتلتيكو به تنها يك امتياز خواهد رساند 
و اميدها  را براى كسب حداقل نايب قهرمانى رئال مادريد   بسيار 
افزايش مى دهد، اتفاقى كه حداقل انتظار هواداران قوهاى سپيد 
بعد از از دست رفتن جام قهرمانى ليگ است. رقم خوردن نتيجه 
مساوى نيز به نفع بارسا خواهد بود و رئال را با توجه به خطر والنسيا 
كه امشب مقابل اسپانيول مى تواند سه امتياز را كسب كند، به رده 

چهارم جدول مى فرستد. 
*اميدهاى سيمئونه

از طرف ديگر پيروزى براى اتلتيكو مى تواند شانس هاى اين تيم 
براى كسب عنوان قهرمانى را هرچند اندك اما زنده نگه دارد و رئال 
را بيشتر مقابل رقيب و همشهرى اش خجالت زده كند و با احتمال 

بيشترى به رتبه چهارم بفرستد.
چه بالا بردن شانس قهرمانى بارســا و چه امكان سقوط به رتبه 
چهارم هيچكدام از اين اتفاقات براى رئال جالب توجه نخواهد بود .

*با آرايش اصلى
زيدان به خاطر خيــال راحت تر از حــذف يوونتوس به 

خاطر پيروزى 3-0 در زمين حريف، احتمالا با تركيب 
اصلى خود به همــراه رونالدوى روى فــرم به ميدان 
خواهد رفــت و اتلتيكو نيــز با اينكه بايد پنجشــنبه 
به پرتغال برود اما با توجــه به پيروزى 2-0 در بازى 
رفت و تفاوت سطح شــديد ميان نيمكت نشينان و 
تيم اصلى مســلما از تركيب اصلى اســتفاده خواهد 

كرد. رئال با داشــتن تركيب بزرگتر شــانس بيشترى 
در چنين بازى هاى پرفشارى خواهد داشت مخصوصا 

اينكه اتلتيكو با جدايــى دو بازيكن خود در ژانويه 
كه به چين رفتند، فقط از 17بازيكن به 

جز دروازه بــان در تركيب خود 
بهره مند است. 

ورزش: در حالى كه حرف و حديث هــا در خصوص آينده پل پوگبا در 
منچستريونايتد هر روز بيشتر مى شود، اعلام اين خبر كه سوپر ايجنت 
اين ستاره فرانسوى يعنى مينو رايولا، او به همراه هنريك مخيتاريان را 
براى فروش در ژانويه به پپ گوارديولا پيشنهاد داده است، اين قضيه را 
وارد فاز جديدى كرد. اين در حالى است كه چند هفته پيش، رايولا در 
مصاحبه اى تند و تيز، به انتقاد شديد از پپ گوارديولا پرداخت و او را يك 
بزدل و سگ لقب داده بود! اين اتفاق تعجب خود پپ را نيز برانگيخته و 
تاكيد مى كند هنوز باورش نمى شود كسى كه چنين تصورى نسبت به او 
دارد، چنين بازيكنانى را براى فروش به او پيشنهاد كرده باشد. گوارديولا 
مى گويد:« او دو ماه پيش به ما پيشنهاد داد كه مخيتاريان و پوگبا به من 
سيتى بپيوندند. او بايد از موكلينش محافظت كند پس چرا آن ها را به 
من پيشنهاد داد در حالى كه به نظرش من يك سگ هستم؟ او بايد به 
سگ ها احترام بگذارد. من رقيبان زيادى دارم مخصوصا ميان اين رقيبان، 

ايجنت هاى زيادى وجود دارند. » 
ايــن صحبــت هــا در مــورد پيشــنهاد پوگبــا به 
منچسترسيتى در حالى به بحث داغ رسانه ها تبديل 
شده كه اين ســتاره فرانسوى پس از صحبت هاى 
گوارديولا به توييتر آمد و تعجب شديد خود را از 
اين خبر اعلام كرد. پوگبا كه در هفته هاى گذشته 
افت شديدى را ســپرى كرده و در چندين بازى 
تيمش بــه عنوان نيمكت نشــين حضور 
داشته اســت، هنوز نتوانسته انتظارات 
را پس از بازگشت به جمع شياطين 
ســرخ بــرآورده كنــد و احتمالا 
اين تابســتان دوبــاره يكى از 
ســوژه هاى اصلــى نقل و 

انتقالات خواهد بود.

امشب رئال - اتلتيكو در دربى شهر مادريد

رئالى ها  براى قهرمانى بارسا مى جنگند
بازى ايجنت ها دوباره آغاز شد

پيشنهاد پوگبا به سيتى 

*با آرايش اصلى
زيدان به خاطر خيــال راحت تر از حــذف يوونتوس به 

3خاطر پيروزى 3خاطر پيروزى 3-0 در زمين حريف، احتمالا با تركيب 
اصلى خود به همــراه رونالدوى روى فــرم به ميدان 
خواهد رفــت و اتلتيكو نيــز با اينكه بايد پنجشــنبه 
به پرتغال برود اما با توجــه به پيروزى 2-0 در بازى 
رفت و تفاوت سطح شــديد ميان نيمكت نشينان و 
تيم اصلى مســلما از تركيب اصلى اســتفاده خواهد 

كرد. رئال با داشــتن تركيب بزرگتر شــانس بيشترى 
در چنين بازى هاى پرفشارى خواهد داشت مخصوصا 

اينكه اتلتيكو با جدايــى دو بازيكن خود در ژانويه 
كه به چين رفتند، فقط از 17بازيكن به 

جز دروازه بــان در تركيب خود 
بهره مند است. 

ايجنت هاى زيادى وجود دارند. » 
ايــن صحبــت هــا در مــورد پيشــنهاد پوگبــا به 
منچسترسيتى در حالى به بحث داغ رسانه ها تبديل 
شده كه اين ســتاره فرانسوى پس از صحبت هاى 
گوارديولا به توييتر آمد و تعجب شديد خود را از 
اين خبر اعلام كرد. پوگبا كه در هفته هاى گذشته 
افت شديدى را ســپرى كرده و در چندين بازى 
تيمش بــه عنوان نيمكت نشــين حضور 
داشته اســت، هنوز نتوانسته انتظارات 
را پس از بازگشت به جمع شياطين 
ســرخ بــرآورده كنــد و احتمالا 
اين تابســتان دوبــاره يكى از 
ســوژه هاى اصلــى نقل و 

انتقالات خواهد بود.
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کوتاه و خواندنی

میزان: رضا ناجی بازیگر سینما و تلویزیون درباره سریال »دیوار به دیوار 2« گفت: 
فصل یک این ســریال که ســال ۹5 تولید و در نوروز ۹۶ از تلویزیون پخش شد، 
مخاطبان خوبی داشت و مردم هم بسیار راضی بودند. بعد از اتمام فصل اول مردم 
همیشه جویای تصمیم درباره فصل دوم بوده و درباره تولید آن می پرسیدند. فصل 
دوم که زمســتان ۹۶ تولید و نوروز ۹۷ از شبکه ۳ پخش شد نیز بییننده خوبی 
داشت. ناجی درباره همکاری مجدد با سامان مقدم گفت: فکر می کنم فصل سوم 

»نهنگ عنبر« نیز اگر مشکلی پیش نیاید امسال ساخته می شود.

فصلسوم»نهنگعنبر«ساختهمیشود

وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی: دستیار ارشد وزیر ارشاد وعده داد تحولاتی 
گسترده در بخش صدور مجوزهای این وزارتخانه در سال ۹۷ ایجاد شود. حسین 
انتظامی گفت:  تمامی  مواردی که اسناد محکم بالادستی در ضرورت اخذ مجوز 
ندارند، آزاد می شــوند حتی اگر بر اثر یک سوء تفاهم چنددهه ای، همه به آن خو 
گرفته باشند، در مجوزهایی که اقتضائات جدید، الزاماتی نو را فراهم آورده، از طریق 
درخواست برای اصلاح مقررات بالادستی تجدید نظر می شود. تمدید مجوزهای 

ادواری، جمع خواهد شد و این دسته، یک بار مجوز دائمی  می گیرند.

صدورمجوزهایارشادمتحولمیشود

باشگاه خبرنگاران جوان: فریده سپاه منصور بازیگر تئاتر و سینما گفت:  خانه 
اصلی من تئاتر است و من تمام این سال ها در تئاتر تربیت شده ام. در کنار کارهای 
دیگرم، به  شخصه در سال یک کار تئاتر بازی می کنم تا سهمی  هرچند کوچک 
در روشــن نگه داشتن شــمع لرزان تئاتر داشته باشم  اما در این میان مشکلات 
بسیاری هم وجود دارد که باید از زبان متخصصان این حوزه بیان شود. به نظرم کار 
تبلیغات ما خراب است. در حال حاضر در برخی نمایش ها، کار را به صورتی معرفی 

نمی کنند که مخاطب مجاب به دیدن اثر شود.

تبلیغاتدرتئاترضعیفاست

وزیر علوم خبر داد

آغازفعالیتدانشگاههابرایحمایتازکالایایرانی

تســنیم: منصور غلامی  وزیرعلوم، تحقیقات و فناوری در حاشیه نشست هم اندیشی وزیر علوم و مدیران 
ستادی درباره تحقق شعار سال جاری گفت: وظیفه ملی ما است که در راستای تحقق شعار سال که توسط 
رهبر معظم انقلاب اعلام شده تلاش کنیم. وی ادامه داد: دانشگاه ها و مراکز پژوهشی در این زمینه باید سهم 
خود را ایفا کنند و تحقق این شعار زمینه سازی متعددی را لازم دارد که باید انجام داد. واحدهای تحقیق و توسعه مراکز 

تولیدی در این زمینه باید تقویت شود. ما در دانشگاه ها آمادگی داریم که به این مراکز تولیدی کمک کنیم.
وی افزود: یکی از مهمترین فاکتورها،کیفی سازی محصولات داخلی است که موفقیت به دنبال خواهد داشت.همچنین 
نکته دیگر ایجاد زمینه برای صادرات کالاهای داخلی است که باید بازار جهانی را شناخته و در این راستا حرکت کرد که 
دانشگاه ها می توانند در این رابطه کمک کنند. وی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه آیا وزارت علوم در این راستا بخشنامه ای 
به دانشگاه ها ابلاغ کرده است یا خیر، گفت: دانشگاه ها نیز بخشی از جامعه هستند و مدیران دانشگاه های ما نیز به این 
مطلب توجه می کنند و ضرورتی به بخشنامه نبود. برنامه های کلان و متمرکز وزارت علوم در این رابطه به دانشگاه ها منتقل 
می شود و حرکت هایی در سطح دانشگاه ها برای تحقق شعار سال انجام گرفته و دانشگاه های ما در تلاش هستند تا شعار 
ســال را محقق کنند. ما نیز در حوزه آموزش عالی انتظار داریم بخش تولید و صنعت به طرف دانشــگاه آمده و از کمک 
علمی  دانشگاه ها بهره مند شوند. وزیر علوم درباره بودجه سال ۹۷ نیز گفت: با تلاش هایی که در اواخر سال صورت گرفت، 
در حوزه پارک های علم و فناوری که محل عملیاتی شدن نتایج تحقیقات هستند و به شکل گیری شرکت ها و استارت آپ ها 
منجر می شــوند، توفیقات خوبی داشــتیم و با حمایت نمایندگان رشد 50 درصدی بودجه را در زمینه پارک های علم و 

فناوری شاهد بودیم. در حوزه پژوهشگاه ها و پژوهشکده ها نیز رشد ۳0 درصدی داشتیم، گرچه انتظار ما بیش از آن بود.

دانشگاه

خبر

معاون هنری حوزه هنری:
نامزدهای چهره سال هنر انقلاب معرفی شدند 

 فرهنگ و هنر/ صباکریمی   
نشســت خبری هفته هنر انقلاب 
اســلامی با حضور سیدمســعود 
شجاعی طباطبایی، معاون هنری 
حوزه هنری روز گذشــته در این 

مجموعه برگزار شد.
شــجاعی طباطبایــی در ابتدای 

ســخنان خود با تبریک سال جدید، سال گذشــته را سالی پربار برای 
هنر انقلاب اســلامی ارزیابی کرد و گفت: سال گذشته به مدد همکاری 
هنرمندان ما آثار فاخر و ممتازی خلق شــد و اتفاق های بسیار خوبی در 
عرصه هنر انقلاب رخ داد. امیدواریم این موفقیت در ســال ۹۷ هم تکرار 

شود و بتوانیم شاهد اتفاق های خوبی در این عرصه باشیم.
وی در ادامه با اشــاره به اینکه آیین افتتاحیه هفته هنر انقلاب بیســتم 
فروردین و با معرفی 20 هنرمند از سراسر کشور کار خود را آغاز می کند، 
عنوان کرد: امسال چهارمین سال برگزاری هفته هنر انقلاب اسلامی است. 
این برنامه از 20 تا 2۷ فروردین ماه برقرار است. هفته هنر انقلاب اسلامی 
با سالروز شهادت سید مرتضی آوینی سید شهیدان اهل قلم آغاز می شود، 
نام گذاری این هفته توسط شورای فرهنگ عمومی صورت گرفته است 
و از آنجا که حوزه هنری خانه شهید آوینی است، ما هم از این مناسبت 

استفاده کردیم و یک هفته را به هنر انقلاب اسلامی اختصاص داده ایم.

 معرفی چهره سال هنر انقلاب در مراسم اختتامیه
شــجاعی طباطبایی تأکید کرد: برنامه های متنوعی برای این یک هفته 
تدارک دیدیم که مهم ترین آن ها معرفی چهره هنر انقلاب اســلامی در 
مراسم اختتامیه است. خوشبختانه سال گذشته هفته هنر انقلاب به خوبی 
برگزار شد و توانست در معرفی چهره های جوان انقلابی و با انگیزه برای 
خلق آثار فاخر به خوبی عمل کند. در سال چهارم نیز برنامه های متنوع 

هنری و ادبی چه در تهران و چه در سراسر کشور برگزار می شود.
معــاون هنری حوزه هنری تصریح کرد: در این هفته بحث اصلی تدوین 
مبانی و مطالب هنر انقلاب اسلامی است. تلاش برای معرفی چهره های 
شاخص انقلاب اسلامی، بویژه هنرمندان جوان و استفاده از ظرفیت های 
رشته های هنری از موارد مورد تأکید و اهداف تعیین شده برای این هفته 
اســت. ضمن اینکه تمام تلاش ما مبنی بر این است تا با توجه به مقارن 
شدن این برنامه با سالروز شهادت سید شهیدان اهل قلم، توجه ویژه ای 
به مبانی معرفتی، شیوه زندگی و آثار تصویری و مکتوب شهید آوینی به 

عنوان نماد هنرمند و تراز هنر انقلاب صورت گیرد.

 قدردانی از ۲۰ هنرمند جوان انقلابی
 شــجاعی طباطبایی در ادامه گفت: مراسم افتتاحیه هفته هنر انقلاب 
در تالار ســوره حوزه هنری با قدردانــی از 20 هنرمند جوان انقلابی از 
سراسر کشــور و اهدای جوایز برگزیدگان داستان انقلاب اسلامی تحت 
عنوان جایزه مرحوم امیر حسین فردی آغاز می شود. زیارت مزار شهدای 
هنرمند، بویژه مزار ســید مرتضی آوینی نیز یکی دیگر از برنامه های این 
هفته است که با همکاری نهادها و ارگان های دیگر در بهشت زهرا)س( 
برگزار می شود. همچنین یک برنامه تولیدی تلویزیونی با عنوان سوره هنر 
نیز در این هفته از شبکه افق و شبکه سوم سیما در دستور کار است که به 
تهیه کنندگی حامد رهنما و اجرای احسان بوذری روی آنتن خواهد رفت. 
وی با بیان این که مهم ترین بخش از برنامه های هفته هنر انقلاب، معرفی 
چهره سال است، گفت: طی سال هایی که این مراسم برگزار شده است، 
تعدادی از هنرمندان به عنوان نامزد چهره سال معرفی شده و با بررسی 
آثار آن ها یک نفر به عنوان هنرمند شاخص معرفی می شد، امسال نیز این 
رویه با تهیه فهرستی از هنرمندان آغاز شد و پس از بررسی و اظهار نظر 
۶0 نفر از هنرمندان پنج نفر به عنوان نامزد چهره هنرمند انقلابی معرفی 

شدند که در نهایت در مراسم اختتامیه یک نفر معرفی می شود.

 نامزدهای چهره شاخص هنر انقلاب
شجاعی طباطبایی گفت: حمید حسام، محمدرضا دوست محمدی، حسن 
روح الامین، محمد حسین مهدویان و مهدی نقویان افرادی هستند که 
به عنوان نامزد انتخاب شــده اند که از این میان یک نفر به عنوان چهره 

شاخص هنر انقلاب اسلامی معرفی می شود.
وی در پاســخ به پرســش یکی از خبرنگاران مبنی بر اینکه چرا حمید 
حسام به عنوان یک نویسنده باید در میان نامزدهای انتخاب چهره هنر 
ســال باشد، گفت: از من سؤال سخت نپرسید؛ پرسشی که جواب آن را 
نمی دانم. ای کاش سال گذشته این سؤال را پرسیده بودید و جواب آن را 
گرفته بودید و ما هم امسال به آن فکر می کردیم. به نظرم خود شهیدان 
از بزرگ ترین هنرمندان انقلاب هستند و نوشتن از شهدا قطعاً هنر بزرگی 
اســت. وی در پایان به دلایل حضور نداشتن بانوان هنرمند اشاره کرد و 
گفت: باید اشاره کنم در فهرست ابتدایی ما بانوان هم بودند که به مراحل 

بعدی راه پیدا نکردند.

فیلم های روزخارجی در ایران اکران خواهند شد
مهر: مدیرعامل مؤسســه رسانه های تصویری آخرین جزییات از اجرای 
طرح اکران آثار خارجی در سینماهای ایران را که فعلاً در انحصار دولت 
است، تشریح کرد. مهدی یزدانی گفت: به منظور نظارت دقیق  بر اکران 
فیلم های خارجی و جذب مخاطب بیشــتر برای ســالن های سینما و 
درنهایت رونق بیشــتر سینماهای کشور در جذب سلیقه های گوناگون، 
در این مقطع ســازمان سینمایی تصمیم گرفته است انتخاب و نمایش 
فیلم های خارجی را به مؤسســه رسانه های تصویری بسپارد البته نباید 
فراموش کرد که اکران فیلم خارجی نباید به گونه ای باشــد که به اکران 
فیلم های سینمایی ایرانی صدمه ای وارد کند و از طرفی دیگر هیچ سالن 
سینمایی نیز بدون فیلم نماند. نباید فراموش کرد که دسترسی مردم به 
فیلم خارجی بســیار بیشتر از گذشته است پس حتماً سعی خواهد شد 
نســبت به اکران فیلم های جدید و به  روز دنیا اقدام شــود. دیدن برخی 
از فیلم ها روی پرده  سینما با کیفیت استاندارد صوتی و تصویری تجربه 
دیگری اســت که بسیاری از افراد دوســت دارند آن را دنبال کنند. وی 
تأکید کرد: فیلم های خارجی که در ایران اکران می شوند، حتما باید مجوز 
نمایش داشته باشند و تکلیف پرداخت حقوق مالک اثر روشن شده باشد. 
وی با اشاره به امکان اکران فیلم های هالیوودی توضیح داد: چنانچه مسایل 
حقوقی لاینحلی وجود نداشته باشد امکان اکران این فیلم ها بعد از اخذ 

پروانه نمایش فراهم خواهد شد.

1۲

فرهنگ و هنر

وداع با خاطره »شرلوک هلمز« ایرانی
صدایبهرامزندخاموششد

یاد

فرهنگ و هنر:  بهرام زنــد ـ مدیر دوبلاژ 
باســابقه کشــورمان ـ پس از مدت ها تحمل 
بیماری ســرطان صبح روز گذشته چشم از 
جهان فروبست. زند در سال ۱۳2۸ در تهران به دنیا آمد. وی 
فعالیت دوبله را از سال ۱۳۴۴ آغاز کرد و از سال ۱۳5۸، به 
عنوان مدیر دوبلاژ نیز فعالیت داشت. این هنرمند سرپرستی 
گویندگان را در سریال های ایرانی از جمله »امام علی )ع(« 
و »مــدار صفر درجه« و مدیریت دوبلاژ را در مجموعه های 
خارجی مانند »جنگجویان کوهســتان«، »شرلوک هلمز« 
و »ناوارو« عهده دار بوده  اســت.  وی گفتار متن فصل هایی 
از مســتند ایــران را نیز انجــام داده اســت و به جای مل 
گیبسون، جورج کلونی، راســل کرو، بروس ویلیس، جان 
تراولتا، جیسون استاتهام، دانیل دی لوییس،  نیکلاس کیج 
و بســیاری از بازیگران معروف دیگر سخن گفته است. وی 
همچنین در سال ۱۳۶2 با بازی در فیلم میرزا کوچک خان، 
بازیگری را تجربه کرد. علیرضا شایگان پسر مرحوم خسرو 
شایگان از دوبلورهای با سابقه در تأیید خبر درگذشت این 
صدای ماندگار به خبرنگار ما گفت: من به واسطه همکاری 
پدرم با مرحوم زند از دور آشنایی داشتم، تا اینکه خودم وارد 
این حرفه شدم.حضور من در کنار بهرام زند از ماندگارترین 
و لذت بخش ترین کارهای دوبله من است و باعث افتخار من 

است که بگویم در اکثر کارهای او همکاری داشته ام از جمله 
»سریال ناوارو«، »جنگجویان کوهستان« و...که این همکاری 
به صورت کاملاً حرفه ای از سال ۷2 آغاز شد. وی با تجلیل از 
فعالیت حرفه ای و تأثیرگذار »زند« ادامه داد: ما در این حرفه 
یکی از بی مانندترین و بی جایگزین ترین صداها را از دست 
دادیم. هرچند حضور ایشان از دو سال پیش به علت شدت 
گرفتن بیماری شــان کمتر شده بود، ولی همین که بودند، 
برایمان دلگرمی بود تا اینکه صبح روز گذشــته از میان ما 
رفتند.  یادآور می شود مراسم تشییع پیکر زنده یاد بهرام زند، 
دوبلور پیشکسوت ساعت ۱0:۳0 صبح امروز ۱۹ فروردین از 

مقابل مسجد بلال صداوسیما برگزار می شود.

سینماها در نوروز ۲۱ میلیارد فروختند

افزایش۳۲۰هزارنفریمخاطبدر۱۳روز

پرده نقره ای

فارس: علی ســرتیپی گفــت: در تعطیلات 
نوروزی شــاهد فروش 2۱ میلیــارد تومانی 
فیلم ها در گیشــه سینماها بودیم و نسبت به 
سال گذشته شاهد افزایش ۳20 هزار نفری مخاطب هستیم.

رئیس کانــون پخش کنندگان ســینمای ایــران گفت: 
خوشــبختانه فروردین ماه شروع خیلی خوبی داشتیم. رقم 
فــروش فیلم ها در فروردین ســال ۹۶، 2۸ میلیارد تومان 
بود و تعداد تماشاگر ســینما در این ماه به رقم ۳ میلیون 
و 200 هزار نفر رســید. اما در ســال جاری در ۱۳ روز اول 
فروردین ماه شاهد فروش نزدیک به 2۱ میلیارد تومان در 
گیشه ســینماها بودیم و مخاطب سینماها نزدیک به یک 
میلیــون و ۹00 هزار نفر رســید. وی گفت: مضمون و ژانر 
فیلم ها یکی از دلایل مهم اقبال مخاطب نسبت به فیلم های 
نوروزی بود، اما یکی از دلایل دیگر افزایش فروش سینماها، 
اضافه شدن ۳0 سالن سینما در تهران به ناوگان نمایش بوده 
است. امسال در فروردین ماه در تهران پردیس های مگامال، 
شهرک و باغ کتاب فعال شدند که رخداد بسیار خوبی بود.  
همچنین پردیس اطلس در مشــهد، سالن ستاره باران در 
تبریز و مجتمع آفتاب در شیراز از سالن های شاخصی بودند 
که در شهرســتان ها بازگشایی شــدند. همین امر موجب 
تحولی در فروش ســینماها بود. پیش بینی می کنم فروش 

سینماها در فروردین امسال به رقم ۴0 میلیارد تومان برسد 
و میزان مخاطبان سینما به مرز ۴ میلیون نفر خواهد رسید. 
سرتیپی درپاسخ به این پرســش که برخی از سینماداران 
اعلام کردند که با کاهش مخاطب مواجه شدند، گفت: آمار 
۱۳ روز اول فروردین ماه نشــان می دهد که ۳20 هزار نفر 
افزایش مخاطب نسبت به سال گذشته داشتیم، شاید یکی 
از دلایل کاهش مخاطب در تعدادی از ســالن ها این است 
که پردیس های دیگری در مناطق مختلف بازگشایی شده 
و همین امر موجب شــده تا مخاطب ســینماهای دیگر را 
به لحاظ جغرافیایــی نزدیک تر به محل زندگی  اش یافته و 

انتخاب کند. 

خبر

 فرهنگ و هنر/ تکتم بهاردوســت   فیلم 
سینمایی »پاپ«، دومین ساخته  بلند سینمایی 
احســان عبدی پور بعد از فیلم تحســین شده 
»تنهای تنهای تنها«، چهارسال بعد از ساخت این 
روزها در گروه هنر و تجربه بر پرده ســینما ها به 

نمایش در آمده است.
این فیلم ســه داســتان درتنیده از یک خانواده 
سیاه پوست را روایت می کند، دختر دانشجویی 
که مستأجر خانواده است و باید به هر شکلی به 
نامزدش که در بند است، کمک کند تا به ربوکاپ 
مکزیک برسد، پسر خانواده که به امید طی کردن 
کانال مانش هر روز در دریا شــنا می کند و پاپ 
که قراراســت بعد از کاخ سفید کلید واتیکان را 
هم در دست ســیاهان بگذارد تا بالاخره تاریخ، 
بدهی اش را به ســیاهان پس دهد. به این انگیزه 
با این نویســنده و کارگردان جوان گفت و گویی 

ترتیب داده ایم که می خوانید:

 قبل از هرچیز درباره سرنوشت سریال 
»آرماندو« بگویید و اینکه چه شد دست به 

کار ساخت سریال برای تلویزیون شدید؟
ســریال »آرماندو« مدتی اســت که بــه پایان 
رسیده و قرار بود در نوروز ۹۷به نمایش در بیاید 
که چون بموقع آماده نشــد، پخش آن به زمان 
دیگری موکول شد. ولی در خصوص بخش دیگر 
سؤالتان باید بگویم که ببینید، تلویزیون ماهیتاً 
به دنبال مخاطب گسترده است و این را همه ما 
می خواهیم. دلیل اینکه به تلویزیون آمدم این بود 
که فضایی که در ســینما امکان نزدیک شدن و 
ساختنش را ندارم، درتلویزیون فراهم است.البته 
»آرماندو« سریال من نیست چون قصه اش مال 

من نیست.

 یعنی باز هم تمایــل دارید با تلویزیون 
همکاری داشته باشید؟

بله. مدتی اســت که پیش تولید یک سریال ۳0 
قســمتی به نام »گرانباری« را آغاز کرده ایم که 
بزودی کلید می خورد. این همان کاری است که 
دلم می خواسته در تلویزیون بسازم و صفر تا صد 

کارهم از خود من است که به موضوع دانشجویان 
مهاجر خارجی در ایران می پردازد.

 اجازه بدهید برویم سراغ فیلم پاپ که این 
روزها بر پرده سینماهاست. بد نیست کمی 

از ایده شکل گیری فیلمنامه آن بگویید.
فیلمنامه این فیلم از یک کنش واقعی و یک اتفاق 
حقیقی گرفته و نوشته شد. در واقع یک شب در 
جایــی با همین بازیگری که نقش اصلی فیلم را 
بر عهده دارد نشسته بودیم و او به شوخی گفت 
دختر خاله ما هم که به فینال ویمبلدون راه پیدا 
کرد )اشاره به راه یابی ونوس ویلیامز به مسابقات 
تنیس ویمبلدون( و دوباره به شوخی گفت دیدی 
که کاخ ســفید را هم گرفتیم )منظورش اوباما 
بود( آن جا احساس کردم در این شوخی ها قطعاً 

جدیتی وجود دارد.
اینکه سیاه ها در بوشهر و حتی جامعه ای که کسی 
با رنگ پوست آن ها مشکلی ندارد، باز هم در ته 
مغزشان خودشان را در زمره افراد خاصی حساب 
می کنند و دلشــان می خواهــد قله هایی را فتح 
کنند. و این قصه ای بود که من پرورشــش دادم 

و منجر به ساخت فیلم پاپ شد.

 چرا اکثر آثار شما دربوشهر ساخته شده 
است؟

چون تقریباً رخدادها و داستان هایی که در بدو امر 
به ذهنم می رسد با همه المان ها و فایل هایی که 
در بوشهر است، شروع می شود و طبیعتاً اجرایش 

هم منوط به بوشهر می شود.

 و به همین دلیل هم هست که در آثارتان 
)البته جز فیلم آه  ای عبدالحلیم( از بازیگران 

بومی و غیر حرفه ای استفاده می کنید؟
شــاید چون علاقه ای ندارم که با حرفه ای ها کار 
کنــم. کار با بازیگران بومــی و غیرحرفه ای هم 
برای من آســان تر اســت هم برای مخاطبی که 
به دنبالش هســتند. قبول دارم که کار کردن با 
این نوع از بازیگران یکسری سختی ها دارد، ولی 
آورده های این کارها هم کم نیســت که به نظرم 
ارزشــش را هم دارد. یکی از این آورده ها قرابت 
و نفوذی اســت که ارزش این را دارد که برایش 

بجنگی.
این آورده ها یک روح شرقی است که بدون هیچ 
آموزه مدرسه ای می آید و وارد لنز می شود که نه 
تو می توانی به هیچ بازیگری یاد بدهی و نه اصلًا 
قابل آموزش اســت؛ منتها با تکرار کار بازیگری 
زمانی که به تکنیک تبدیل می شــود دیگر لازم 
نیست به مغزت برای گفتن یک دیالوگ ارجاع 
بدهی. تکنیکش را داری و دیالوگ می گویی. در 
حالــی که این نوع از بازیگران به مرحله تکنیک 
نرسیده اند. و دلیلش هم این است که من نیازی 
به تکنیک ندارم و اصلاً چنین چیزی هم از این ها 
نمی خواهــم. من از آن هــا می خواهم در لحظه 

حضور داشته باشند.

 ولی به این شــکل ارتباط برقرار کردن 
مخاطب شما با این گونه آثار اصلاً کار آسانی 

نیست.
بله. قبــول دارم که این گونه ســاخته ها ریزش 
مخاطب دارد، ولی قرار نیست که همه مثل هم 
فیلم بسازیم. ســینما دنیای بزرگی است و باید 
همه ســلیقه ها را در نظر داشته باشد. آدم هایی 
هستند که سلیقه کل جامعه را در نظر می گیرند 
و برای آن ها فیلم می ســازند، ولــی الزاماً همه 
قرار نیســت این گونه بسازیم. به این شکل فیلم 

ساختن بیشتر من را راضی می کند.

 یعنی فیلم های شــما مخاطبان خاصی 
شما  فیلم های  آدم های  چون  می طلبد؟  را 

آدم های رایجی نیستند.
نمی توانم بگویم مخاطب خاص ولی می دانم که 
این فیلم ها مخاطبان حداکثری ندارند. فیلم های 
من مربوط به سینمایی که صرفاً برای لذت بردن 
باشد، نیست. درست است که سرگرمی در سینما 
حرف اول را می زنــد، ولی همه تلاش من برای 
سرگرم کردن مخاطب نیست و این سینماست 

که سینمای مطلوب من است. 
قبول دارم که آدم های فیلم های من اصلاً آدم های 
رایجی نیســتند، ولی مرا به خودشــان جذب 
می کنند و من دنیای این آدم ها را دوســت دارم. 
این ها آدم های ســرزمین من هستند و به تعداد 

آن ها می شود، فیلم ساخت.

 فیلم شما در گروه هنر و تجربه به نمایش 
درآمده است. از زمان اکران و حضور فیلمتان 

در این گروه راضی هستید؟
بله؛ خیلی حضــور در این گــروه برایم جذاب 
اســت چون تماشــاچیانش خود به خود فیلتر 
شــده اند. من در این مدت انــدک بازخوردهای 
خیلی خوب و زیادی از این فیلم نسبت به فیلم 
»آه  ای عبدالحلیم« و حتی فیلم »تنهای تنهای 
تنها« گرفته ام این گروه اکران برای من و فیلمم 
تشخص آورده اســت. گروه هنر و تجربه گرچه 

کوچک ولی گروه خیلی ایده آلی است.

با احسان عبدی پور کارگردان فیلم سینمایی »پاپ«

کار با بازیگران بومی ارزش دارد

سیاه ها در بوشهر و حتی جامعه ای 
که کســی بــا رنگ پوســت آن ها 
مشــکلی نــدارد، باز هــم در ته 
مغزشــان خودشــان را در زمــره 
افــراد خاصی حســاب می کنند و 
دلشان می خواهد قله هایی را فتح 
کنند. و این قصــه ای بود که من 
پرورشش دادم و منجر به ساخت 

فیلم پاپ شد

آنچه می خوانیدآنچه می خوانید
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